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JEZERSKÝ POTOK – NEODMYSLITELNÁ  
SOUČÁST ŽIVOTA JEZERÁKŮ PO STOVKY LET
Jezernice (někdy nazývaný také Jezerský potok) je po-
tok, který „dal jméno“ obci Jezernice, přes kterou protéká. 
Pramení v Oderských vrších poblíž vrcholu Zelený kříž ve 
výšce asi 646 m n. m., nyní pod opraveným dřevěným pří-
střeškem, blízko cesty. A teče přes údolí Peklo a vlévá se 
do řeky Bečvy.
Horní část toku Jezernice se v minulém století nacházela ve 
vojenském újezdu Libavá v oblasti s uvolněným režimem. 
V současnosti, po změně rozlohy vojenského újezdu Libavá, 
Jezernice již není součástí vojenského újezdu Libavá. V této 
části toku potoka se nachází hraniční kámen z r. 1735. 
Jezernice nejprve teče k východu až severovýchodu lesy 
a zpočátku klesá poměrně mírně. Po asi 1,5 km toku se stáčí 
k jihovýchodu až jihu (poblíž lokality U oběšených) a začíná 
klesat strměji hlubokým údolím přes Malinový Žleb a Peklo 
(podle stejnojmenné hájovny a osady, která se nachází níže 
v údolí). Po cestě přibírá několik přítoků, zprava např. Černý 
potok a Srnkov (ostatní přítoky jsou bezejmenné) a protéká 
pod hradem Drahotuš a Kopánkami (masiv Obírky).
Po cca 8 km toku se Jezernice dostává mimo zalesněné 
Oderské vrchy a dále protéká kulturní krajinou, nejdříve 
přes obec Podhoří a osadu Dolní Mlýny (dnes obojí část 
obce Lipník nad Bečvou) a přes obec Jezernice. Jezerni-
ce pak protéká pod jezernickým železničním viaduktem 
a dále u osady zvané Familie se stáčí k jihozápadu, kde má 
přirozený charakter neregulovaného toku (rozlévá se na 
pravou i levou stranu). Východně od Lipníka nad Bečvou 
(poblíž osady Familie) se vlévá zprava do řeky Bečvy ve 
výšce asi 232 m n. m. Celková délka toku je 13,1 km.
Ve vodách Jezernice žije pstruh obecný potoční, rak říční, 
ondatra pižmová aj. V okolí potoka žijí také vzácné druhy 
hmyzu či obratlovců.

Obecní úřad
www.jezernice.cz

Adresa: Jezernice 206, 751 31 
Tel.: 581 771 750
Mobil – úřad: 734 763 575
Mobil – starosta: 606 721 369
podatelna@jezernice.cz

Úřední hodiny: 
PO 8:00–12:00 13:00–17:00
ST 8:00–12:00 13:00–17:00
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Krajinu v horní části toku tvoří lesy. V oblasti údolí Peklo 
mají víceméně přirozenou skladbu a tato oblast patří k nej-
cennějším v Olomouckém kraji, a proto se plánuje jejich 
ochrana. V horní části toku potoka se vyskytují smrkové 
olšiny, v rokli níže po proudu to potom jsou suťové lesy. 
Geologickým podložím horního toku Jezernice jsou převážně 
jílové břidlice a hrubozrnnější droby. Skalní výchozy zvrásně-
ných vrstevnatých břidlic lze nalézt na zlomových svazích 
údolí Malinový Žleb a Peklo (např. Čertovy kazatelny).

Na Jezernici bývalo až 9 vodních mlýnů, 1x Peklo, 3x Pod-
hoří, 2x Dolní Mlýny a 3x obec Jezernice, Jezernice zásobuje 
chátrající rybníky v Dolních Mlýnech a také byla kdysi zdro-
jem vody pro dnes již neexistující rybníky v obci Jezernice.
V červenci 1997 došlo k rozsáhlým povodním, které postih-
ly především Dolní Mlýny a obec Jezernici.
Tok mezi Peklem a Podhořím je územní rezervou uvažova-
né vodní nádrže Podhoří pro akumulaci povrchových vod.

Z.P.

VÝSADBA MEČÍKŮ
Od nejmenovaného dárce jsme dostali cibule mečíků, 
a tak vznikl záhon před kulturákem.

BIOODPADY V JEZERNICI
Jsme velmi rádi, že biologický odpad nekončí v popel-
nicích, ale v nádobách k tomu určených. V kontejnerech 
u  technického zázemí obce, na Familiích a u sušičky se 
mám stává, že lidé vhazují i velmi silné větve nebo koře-
ny. To nám značně přidělává práci, chlapi to musí pracně 
přebírat a silnější materiál odvážet na Zlomy, kde je k tomu 
určená hromada. A naopak na Zlomech se nám často stává, 
že lidé k hromadě vysypou listí, trávu, piliny a další mate-
riál, který zahnije a pak je problém s ním pohnout. Spálit 
to nejde. Ještě horší je nábytek, koberce a další objemný 
odpad, který se na hromadě občas objeví. Rádi bychom 
hromadu na Zlomech štěpkovali, ale za těchto podmínek 
to bohužel nejde.
Poslední dobou pociťujeme také nedodržování zásad při 
třídění. Plasty v papíru, plasty v koších na psí exkrementy 
atd. Obecním pracovníkům tak přidáváte nelehkou a ne-
příjemnou práci. 
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NEZDAŘILÝ POKUS VÝKOPU STUDNY

Od loňského léta, kdy jsme před akcí Amfora nechali udělat 
rozbory vody ve stávající studni a zjistili závadnost, byl pro-
blém na světě. Tato studna je zřejmě propojená s potokem, 
ve kterém se objevuje ledacos. Podhoří nemá kanalizaci. 
Několikrát jsme se setkali s tím, že po nehodách na D1 se 
uniklé kapaliny a látky dostávají do místního toku. Hnojiva 
a postřiky po deštích taktéž. 
Hledáme řešení, jak pitnou vodu do areálu sportu dostat. 
Situace je komplikovanější, než se může zdát.
Dovážet vodu je sice jednoduché, ale otravné a také ne-
jde splnit všechny hygienické předpisy. Přípojka je hrozně 
nákladná (výkop, materiál a hlavně zesilovací tlaková sta-
nice) a vzhledem ke vzdálenosti a malé spotřebě vody by 
zřejmě nebyla umožněna. 
Jako dobré řešení se nabízel nový hloubkový vrt. Toto ře-
šení však bylo nakonec vyvráceno vzhledem k jílovému 
podloží, které dle posudku tvoří až 150metrovou vrstvu. 
Po čtyřměsíčních přípravách, které obsahovaly hydrogeo-
logický posudek, návštěvy proutkařů, stavební povolení, 
výběr firmy atd., jsme se pustili do výkopu v místě předur-

čeném proutkaři. Po dvou metrech jsme narazili na modrý 
jíl a dále už nenastala žádná změna. 12 metrů hluboká 
suchá díra. A s vodou jsme opět na začátku. 
Situaci by vyřešilo napojení obce Podhoří na vodovod VaK. 
Podhoří momentálně bere vodu z vlastní vodárny v Pekle. 
Propojení je naplánováno a čeká se na ujasnění financo-
vání…
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CO JSME V ROCE 2023 UDĚLALI PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ?
Díky obyvatelům se naše obec Jezernice může za rok 2023 
pochlubit výsledky sběru vysloužilého elektrozařízení 
předaného ke zpětnému odběru společnosti Elektrowin 
o celkové hmotnosti 2,46 t. Každý obyvatel tak odevzdal 
průměrně 3,71 kg spotřebičů. Ušetřili jsme tak spotřebu 
elektřiny a snížili produkci skleníkových plynů. Nespotře-
bovali jsme ropu, železnou rudu, měď a hliník, které jsou 
potřebné pro průmyslovou výrobu. Nahradili jsme je právě 
recyklací odevzdaných spotřebičů. 
Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje Osvědčení o podílu na 
zlepšení životního prostředí, které na základě dosažených 
výsledků vystavil kolektivní systém pro sběr a recyklaci 
vysloužilých spotřebičů Elektrowin.
Vyplývá z něj, že díky našim odpovědným obyvatelům do-
šlo za rok 2023 k úspoře produkce CO2 o 27,73 tun. Tipnete 
si, kolik smrků pohltí stejné množství CO2? 11 ks!
Také nebylo nutné vytěžit a spotřebovat 1 442,66 litru 
ropy. Představte si, že z tohoto množství se pokryje spotře-

ba pohonných hmot auta např. na cestu z Prahy do Brna po 
dálnici D1, a to 54krát.
Došlo také k úspoře 14 851,06 kWh energie. Asi stejné 
množství, jako kdybychom spustili cyklus myčky nádobí 
14 852krát.
Z odevzdaného množství spotřebičů se podařilo vrátit do 
výroby 1 425,68 kg železa. Takové množství recyklovaného 
železa je možné použít pro výrobu 59 ks nových praček, 
aniž by bylo nutné těžit železnou rudu.
Recyklací vysbíraných spotřebičů se také podařilo získat 
49,24 kg mědi, což stačí pro ražbu 8755 1€ mincí, nebo 
59,59 kg hliníku, který by stačil na výrobu 3973 plechovek 
o objemu 0,33 l.
Pamatujte! Elektrozařízení obsahuje nejen dále využitelné 
materiály, ale také škodlivé látky. Odhozením do popelnice 
se elektrozařízení nedostanou k recyklaci, ale skončí nevy-
užitá na skládce. Odevzdávejte spotřebiče na sběrný dvůr 
nebo poslednímu prodejci při zakoupení nového!

OBECNÍ DOTAZNÍK
Při roznášení hlasovacích lístků k volbám do europarlamentu se vám do schránek dostal také obecní dotazník, ve kterém 
se občanů ptáme na názory. 
Tento dotazník slouží k určitému nasměrování a zjištění vnímání problému více občany. Není striktně dáno, že se budeme 
výsledkem řídit, ale určitě nám pomůže v rozhodování. Dotazníků se nám zatím vrátilo 69 ks. 
Dotazník č. 2 zněl:
Lípy na hřbitově
Lípy jsou krásné, ale staré. Při jejich pádu by došlo k rozsáhlým škodám. Udržování lip v alespoň trochu bezpečném stavu je 
dost finančně náročné, koruna se musí svazovat, musí se pravidelně prořezávat. Setkáváme se s názorem, že by se měly skácet. 
a) Nechat lípy ještě pár let a investovat do údržby  =   20 domácností
b) Pokácet a vysadit nové mladé stromy =   49 domácností
c) ……………………………………………………………………………………………
Nyní jsou lípy čerstvě po údržbě, která stála obec 60 000 Kč. Levá lípa je relativně v pořádku, ale pravá lípa živoří. Nyní 
vyčkáme minimálně dva roky. Pokud se pravá lípa po údržbě nespraví a bude dále usychat, tak nejspíš budeme stát před 
otázkou, zda skácet jednu, nebo obě. Za dva roky se však může ledacos změnit.

Svoz odpadu 1x za 3 týdny
Je to jedna z mála věcí, kde lze ušetřit a přibrzdit zdražování svozu komunálního odpadu. Monitorovací systém odhalil, že 
by svoz 1x za 3 týdny neměl být problém. Jde o černé popelnice (SKO).
a) Nechat 1x za 14 dní =   21 domácností
b) Svážet 1x za 3 týdny =   48 domácností
c) ……………………………………………………………………………………………
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Na zastupitelstvu obce se budeme bavit o svozu SKO 1x za 3 týdny. Pokud bude zastupitelstvo obce souhlasit, zadáme 
tuto podmínku do výběrového řízení (1. půlka roku 2025) na svozovou firmu do dalšího období. Do té doby platí svoz 1x 
za 14 dní.
Dále jsme zaznamenali názor na zavedení nedělního klidu spočívajícího v zákazu používání hlučných nástrojů, jako jsou 
sekačky, pily atd. Tímto problémem se budeme zabývat. 

Mockrát děkujeme za zpětnou vazbu.

VOLBY DO EVROPSKÉHO PARLAMENTU V JEZERNICI

V pátek 7. 6. 2024 se ve 14:00 otevřely volební místnosti 
pro volby do Evropského parlamentu a uzavřely se v sobo-
tu 8. 6. 2024 ve 14:00. Jednalo se o desáté parlamentní 
volby od první přímé volby do Evropského parlamentu 
v roce 1979 a první volby po brexitu. Voliči volili za Česko 
21 poslanců, což je stejně, jako bylo v roce 2019. Seznam 
kandidátů byl zveřejněn 48 dní před volbami na stránce 
Českého statistického úřadu. Politické strany potřebovaly 
získat minimálně 5 % hlasů, aby si zajistily křeslo v Evrop-
ském parlamentu. K volbě bylo 30 politických stran.
První zasedání okrskové volební komise obce Jezernice 
se uskutečnilo 15. 5. 2024. Ještě před tímto zasedáním 
jmenoval starosta obce pan Zdeněk Panák na místo zapi-
sovatelky okrskové volební komise paní Janu Novákovou. 
Na prvním zasedání OVK všichni členové komise složili slib 
a následně proběhlo losování o funkci předsedy a místo-
předsedy OVK. Předsedou se stal pan Antonín Jemelka, 
kterého do OVK delegovala volební strana STAČILO!, 
koalice Komunistické strany Čech a Moravy, Spojených 
demokratů – Sdružení nezávislých, České strany národně 
sociální, pan Štěpán Hýža, delegovaný koalicí SPD a Tri-
kolora, si vylosoval funkci místopředsedy. Dalšími členy 

OVK byly dámy, paní Kateřina Jáňová, delegovaná poli-
tickou stranou Sociální demokracie, a zbývající 2 členky, 
paní Marii Raškovou a paní Yvonu Vašíčkovou, jmenoval 
na neobsazená místa starosta obce. Povinností předsedy, 
místopředsedy a zapisovatelky okrskové volební komise je 
nutná účast na školení k zásadám hlasování a k systému 
zjišťování a zpracování výsledků hlasování, které bohužel 
místopředseda neabsolvoval. Vzhledem k tomu, že se pan 
Hýža ani přes telefonickou výzvu před začátkem v den 
konání voleb nedostavil do volební místnosti, zaniklo mu 
takto členství v okrskové volební komisi a následně byla 
z přítomných členů na místo místopředsedy vylosována 
paní Kateřina Jáňová.
Volební účast byla nakonec hojná – 35,68 % a v sobotu 
8. 6. 2024 naši volební místnost navštívil i starosta obce 
pan Zdeněk Panák. Voliči, kteří přišli do volební místnosti, 
byli velice ukáznění, usměvaví a někteří s volební komisí 
prohodili i nějaké to slůvko. S přenosnou volební urnou se 
pan Jemelka s paní Jáňovou vydali za 6 občany naší obce.
Všem voličům děkujeme za účast.

Kateřina Jáňová, místopředsedkyně OVK



7OBECNÍ ÚŘAD Jezeráček  2/2024

OBEC JEZERNICE

Okrsky Voliči  
v seznamu

Vydané
obálky

Volební
účast v %

Odevzdané
obálky

Platné
hlasy

% platných
hlasůcelkem zpr. v %

1 1 100,00 555 198 35,68 198 197 99,49

Strana Platné hlasy

číslo název celkem v  %

1 Klub angažovaných nestraníků 0 0,00

2 Liberální aliance nez. občanů 0 0,00

3 SPD a Trikolora 19 9,64

4 Mourek – politická strana 2 1,01

5 LEPŠÍ ŽIVOT PRO LIDI 2 1,01

6 PRO – Jindřicha Rajchla 5 2,53

7 Urza.cz: Nechceme vaše hlasy 0 0,00

8 Ref.o vstupu do EU bylo zman. 0 0,00

9 PŘÍSAHA a MOTORISTÉ 14 7,10

10 SEN 21 a Volt Česko 0 0,00

11 Česká republika na 1. místě! 0 0,00

12 Strana zelených 2 1,01

13 ČSSD 0 0,00

14 ANO 2011 58 29,44

15 ALIANCE ZA NEZÁVISLOST ČR 1 0,50

16 ANO LEPŠÍ EU S MIMOZEMŠŤANY 2 1,01

17 SPOLU (ODS, KDU-ČSL, TOP 09) 44 22,33

18 REFERENDUM - Hlas Lidu 1 0,50

19 Svobodní 2 1,01

20 Sociální demokracie 4 2,03

21 Starostové a osobn. pro Evropu 17 8,62

22 HLAS 1 0,50

23 Česká pirátská strana 3 1,52

24 PRO vystoupení z EU 1 0,50

25 Nový směr 0 0,00

26 STAČILO!, KSČM, SD-SN, ČSNS 17 8,62

27 DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT 2 1,01
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ŽÁDOST
Žádáme občany, aby omezili používání pil, sekaček, křovinořezů, dětských čtyřkolek, motorek  

a dalších hlučných nástrojů o nedělích a brali ohled na své sousedy.

VÝBĚR ZE ZÁPISŮ ZASTUPITELSTVA OBCE JEZERNICE
12. zasedání konané dne 10. dubna 2024

ZO schválilo:
• změnu Stanov DSO Moravská brána č. 3,
• Smlouvu o finanční spolupráci, která se vztahuje k pro-

jektu „Předcházení vzniku odpadů v DSO Moravská brá-
na“, reg. č. CZ.05.01.05/XX/22_024/0000957,

• Smlouvu o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní 
obslužnosti Olomouckého kraje,

• uzavření smlouvy o dílo s dodavatelem FMIB, s.r.o., IČO 
25908898, se sídlem Moravská 758/95, Hrabůvka, 700 30 
Ostrava, s nabídkovou cenou 1.897.758,43 Kč s DPH, 

• Dodatek č. 2 Příkazní smlouvy o svozu komunálního 
odpadu v obci Jezernice 2023/24/25,

• Studii bytového domu umístěného na pozemcích parc. 
č. 23, 3114, 22/1, 2724/9 v k.ú. Jezernice, kterou vy-
pracovala společnost peer collective s.r.o., Masarykova 
412/32, Brno-město, 602 00 Brno,

• cenu stočného na rok 2024 37 Kč za m3 vč. 12 % DPH.

ZO neschválilo:
• žádost Agrochovu o snížení stočného a pověřilo starostu 

jednat o dodatku ke smlouvě pro další roky.

ZO rozhodlo:
• o výběru dodavatele FMIB, s.r.o., IČO 25908898, se 

sídlem Moravská 758/95, Hrabůvka, 700 30 Ostrava, 
s nabídkovou cenou 1.897.758,43 Kč s DPH, k uzavření 
smlouvy v rámci zadávacího řízení, jelikož jeho nabídka 
byla hodnocena jako nejvýhodnější podle hodnoticího 
kritéria a účastník prokázal splnění všech podmínek.

ZO projednalo:
• závěry uvedené ve zprávě o hodnocení a posouzení 

nabídek v rámci zadávacího řízení veřejné zakázky na 
dodávky s názvem „Komunální FVE – Jezernice“.

ZO vzalo na vědomí:
• kontrolu plnění usnesení z 11. zasedání ZO,
• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č. 2/2024, kterým se upravuje schválený rozpočet obce 
za období únor,

• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 
č. 3/2024, kterým se upravuje schválený rozpočet obce 
za období březen,

• změnu účtování stočného, 
• zřízení nového krátkodobého termínovaného vkladu 

v délce 6 měsíců u ČSOB,
• informace o problému odvodnění mokřiny za domy 

č. 200, 214 a 213,
• předběžné termíny konání dalších zasedání zastupitel-

stva, a to 26 .6. a 18. 9. 2024,
• možnost stanovení místního koeficientu pro daň z ne-

movitostí opatřením obecné povahy,
• možnost vypracování energetické koncepce obce,
• přijetí zaměstnance na pozici technický pracovník,
• a bez hlasování souhlasilo s vyasfaltováním místní ko-

munikace směrem k silážní jámě bez finanční spoluú-
časti obce, 

• informace o vypršení předkupního práva obce na parce-
ly v obytném okrsku. 

28 Volte Pr.Blok www.cibulka.net 0 0,00

29 SENIOŘI SOBĚ 0 0,00

30 Levice 0 0,00
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„PAN TARABA A PTÁK OHNIVÁK“
S krásnými loutkami a pohádkou „Pták Ohnivák“ k nám 
přijel v pátek 8. 3. 2024 vypravěč pohádek pan Taraba. Kro-
mě loutek dovezl i koně „Zlatohříváka“, lišku Ryšku a ptáka 
Ohniváka. Princ Jiřík dostal za ženu princeznu Zlatovlásku 
a my jsme se zase naučili nové písničky. Vlastně jsme tu 
pohádku tak trochu hráli všichni společně a byla to docela 
legrace. Dokonce si děti mohly loutky zblízka prohlédnout 
a pohladit. Dětem se pohádka moc líbila a těšíme se na 
další představení.

Diana Zlámalová

„ŠKOLA NANEČISTO“

V úterý 12. 3. 2024 se nejstarší děti „Pejsci“ zúčastnily 
„Školy nanečisto“ v ZŠ Jezernice. Přivítala nás paní uči-
telka Fučíková se svými žáky. Paní učitelka děti usadila 
do lavic a začala opravdová hodina. Paní učitelka měla 
připravené různé hry, úkoly a pohádky. Děti plnily úkoly 

v pracovních listech, procvičily si počítání, naučily se ří-
kadlo s pohybem, seznámily se s interaktivní tabulí. Žáci 
ze ZŠ dětem se vším pomáhaly. Dětem se dopoledne v ZŠ 
velmi líbilo.

Diana Zlámalová
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    „TAJEMSTVÍ VELIKONOČNÍHO PŘÍBĚHU“
V pondělí před velikonočními svátky, tedy 25. 3. 2024, nás 
pan farář z místní farnosti pozval do kostela k poslechu 
„velikonočního příběhu“. Děti se zaujetím poslouchaly, co 
se událo při „poslední večeři“, a za odměnu jim pan farář 
ukázal liturgické předměty (ornát, svíce, hostie či kadi-
dlo), které se běžně používají při bohoslužbách. Dětem se 
vyprávění moc líbilo, a to i díky tomu, že do něj pan farář 
přidal i dramatizaci většiny scén.

Veronika Boháčová

„ZUŠ LIPNÍK NAD BEČVOU“
Na začátku měsíce dubna jsme se s předškoláky vydali do 
ZUŠ v Lipníku nad Bečvou, kde jsme si poslechli a zazpívali 
známé i méně známé lidové písně v programu s názvem 
„Putování za písničkou po zemi české, moravské a slezské“. 
Děti mohly zaslechnout a vidět hudební nástroje, které 

k této hudbě patří, a to cimbál, basu, violu, housle, klavír, 
trumpetu, pozoun, baskřídlovku a tubu, flétnu i klarinet, 
na které hráli žáci ZUŠ. Program se dětem moc líbil a mno-
hé z nich by také chtěly umět na nějaký nástroj hrát.

Veronika Boháčová
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EXKURZE „U KRAVIČEK“
Dne 9. 4. 2024 navštívily děti ze školky ekofarmu Jezerni-
ce. Nejdříve si prohlédly techniku, seznámily se s chodem 
farmy, povozily se v traktorech a na koni. Ve stáji se děti 
dozvěděly, čím se kravičky krmí, čím se stele a jak se co 
vyrábí. Osahaly si cumel pro telátka, kleště na cvakání uš-
ních známek a ovoněly si krmivo. Odvážné děti si vyzkou-
šely vlézt do klece pro kravičky. Po přednášce dostaly děti 
občerstvení v podobě pečeného perníku, párku v rohlíku, 
moštu ze sadů a tašky s dárečkem. Na památku děti na-
malovaly zaměstnancům plakát s kravičkami na pastvě. Za 
hezký dopolední zážitek děkujeme všem zaměstnancům 
ekofarmy Jezernice.

Lenka Hradilová

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ ŠKOLY JEZERNICE
Ve čtvrtek 2. 5. 2024 se ve školce v Jezernici uskutečnil zápis do MŠ na školní rok 2024/2025. Zapsat se přišlo 10 dětí 
se svými rodiči, přijato bylo 6 dětí, z toho jsou k 1. 9. 2024 čtyři děti dvouleté.  

Lenka Hradilová
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DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ V DUKELSKÝCH KASÁRNÁCH 
V úterý 7. 5. 2024 se MŠ a ZŠ vydala do kasáren v Lipníku 
nad Bečvou. Počasí nám sice moc nepřálo, ale děti si to 
i tak užily. Plnily různé úkoly a odpovídaly na otázky. Děti si 
také mohly projít různá vojenská vozidla a prozkoumat, jak 
to uvnitř vypadá. Také jsme vystáli s dětmi velikou frontu, 
abychom se mohli svézt na vojenské tatře, ale určitě to stá-
lo za to. A všichni se tak těšíme na příští den otevřených 
dveří.

                 Lucie Klein
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PLAVECKÝ VÝCVIK MŠ A ZŠ
Na plavání jsme začali s dětmi jezdit v květnu do Hranic na 
plovárnu. Celkem nás čekalo 10 návštěv plavání. Spousta 
dětí se tak na plavání moc těší, některé starší děti už pla-
vat umí, a tak se učí plavat správnou techniku. Předškoláci 
k  plavání používají různé plavací pomůcky. Instruktorky 
plavání si děti rozdělily do několika skupin. Instruktorky 
první hodinu děti poučily o bezpečnosti a pak se děti vrhly 
do vody. Děti se tak učily plavat, potápět se a na konci každé 
hodiny měly své dovádění v bazénu. Děti si tak vyzkoušely 
plavání s plovákem, s pásem, skákání do vody, využily také 
páru i vířivku. Všichni plavci i plavkyně byli stateční a v pla-
vání se spousta dětí zdokonalila. Všichni si to moc užívali.

Lucie Klein 

„MAMINKY MAJÍ SVÁTEK“

Druhá květnová neděle patří každý rok těm nejmilejším, 
nejhodnějším, laskavým osobám – našim maminkám. 
Proto si pro ně děti z MŠ a žáci ze ZŠ připravili se svými 
učitelkami krátký program. Jako první vystoupily děti z MŠ 
s příběhem o tom, jak to chodí po zimě u broučků, a po nich 

následovali školáci s pásmem nazvaným „Ať žijí duchové!“.
Všichni se snažili, aby byl výsledek co nejlepší, a snad to 
tak i bylo a vystoupení se všem přítomným líbilo. Po skon-
čení vystoupení předaly děti svým maminkám drobné dá-
rečky, které pro ně vyrobily.

Veronika Boháčová
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„OLYMPIÁDA V MŠ“ 
Ve středu 5. 6. 2024 si paní učitelky z MŠ připravily pro děti 
„školkovou olympiádu“. A nesla se v duchu opravdové olym-
piády. Děti byly po svačině rozděleny na družstvo„červených“ 
a „žlutých“, každé družstvo dostalo vlajku a trička v dané bar-
vě, nechyběla ani olympijská pochodeň a hudba, za jejíhož 
doprovodu jsme vyšli na hřiště. Před samotným zahájením 
olympiády se malí sportovci rozcvičili, složili olympijský slib 
a mohli jsme začít. První disciplínou byla štafeta v běhu přes 
překážky, následoval hod kostkou, což bylo spíše o štěstí, 
protože se hodnotil součet hozených bodů. Poté jsme se pře-
sunuli na skoky v pytli, dále pak na slalom se šiškovým ná-
kladem v kolečkách, přenášení drátěnky na hlavě, hod na cíl 
(shazování plechovek) a poslední disciplínou byla překážková 
dráha, což je u dětí nejoblíbenější. Děti na olympiádě před-
vedly svou rychlost, obratnost, zručnost a týmového ducha.
Žádná soutěž by se neobešla bez diváků a fanoušků, a pro-
to jsme pozvali paní učitelky a žáky ze ZŠ. 
Vítězové letošní olympiády byli jako každý rok všichni, 
protože soutěžili poctivě a fér. Všechny děti také dostaly 
stejnou odměnu v podobě pamětní medaile, diplomu 
a sladkostí. 
Během soutěžního dopoledne se děti mohly občerstvit 
ovocem, za které děkujeme KRPŠ.

Veronika Boháčová
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VÝLET DO ZOO A DINOPARKU
Ve čtvrtek 13. června jsme se s dětmi z MŠ a ZŠ vydali spo-
lečně na výlet do Vyškova do zoo a Dinoparku. 
Jako první jsme jeli vláčkem, který nás zavezl do dinoparku. 
Dětem se ve vláčku moc líbilo, i když na nás foukalo, vůbec 
nám to ale nevadilo, protože jsme měli na hlavě kapuce.
Nejvíce se do dinoparku těšila školka, kde se dinosauři 
probírají na denním pořádku. Spousta dětí měla i oblečení 
s dinosaurem. 
Po příjezdu do dinoparku jsme první posvačili a hned po-
tom jsme šli na procházku po areálu. Také jsme objevili hři-

ště, kde se děti vydováděly, a pak jsme jeli zpátky vláčkem 
do zoo. 
V zoo jsme si prohlédli spoustu zvířátek a šli na oběd. 
A  protože naše děti z MŠ i ZŠ mají dostatek energie, tak 
jsme objevili ještě jedno velké hřiště, kde si děti poběhaly 
i odpočinuly. 
Pak už následovala cesta domů autobusem. Nakonec nám 
vyšlo i počasí a všichni jsme si výlet pořádně užili, některé 
děti to tak unavilo, že usnuly v autobuse. 

Lucie Klein 
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MORANA 
V pátek 15. března děti ze školy a školky vynášely Moranu. Za doprovodu písní 
jsme vyšli s Moranou od školy směrem k potoku, kde nám děti ze školky krásně 
zazpívaly a předvedly básničku s pohybem. Žáci ze školy přednesli básničky a za-
zpívali písničky. Poté společně vyhodili Moranu do potoka a tím vyhnali zimu pryč.

Lenka Humplíková

JARNÍ DÍLNY

Ve středu 20. 3. uspořádala ZŠ a MŠ jarní tvořivé dílny pro 
děti a veřejnost. V rámci těchto dílen si žáci mohou vyrábět 
různé jarní dekorace a ozdoby. Jedna z nejoblíbenějších 
aktivit, která se v rámci jarních dílen koná, je malování 
kraslic. Dále si děti mohly vyrobit jarní věnec, zápich ze 
zažehlovacích korálků, velikonoční slepičku a další jiné 
dekorace. 
Věříme, že si děti velikonoční dílny užily. Děkujeme rodi-
čům, babičkám a dědečkům, ale hlavně dětem, že v tak 
hojném počtu navštívily naše jarní dílny.

Kristýna Matějíčková
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ZMĚNY VE VEDENÍ ŠKOLY
Každý školní rok přináší do života dětí, učitelů, rodičů i ve-
řejnosti změny. V letošním roce se však jednalo o změny 
nenadálé a poněkud markantní. Změnilo se totiž vedení 
školy. Dnes už bývalý pan ředitel Ing. Jaroslav Mihal se zce-
la nečekaně rozhodl v průběhu školního roku pro změnu 
v profesní oblasti, a tak na základě vyhlášeného konkurz-
ního řízení se stala k 1. 4. 2024 nově ředitelkou Základní 
a mateřské školy v Jezernici paní Mgr. Dana Sládečková, 
která již šest let na škole působí jako učitelka 1. stupně ZŠ.

Mgr. Dana Sládečková (42let) 
Vzdělání:
V letech 1993–2000 jsem vy-
studovala víceleté gymnázium 
ve Šternberku, dále v letech 
2000–2004 obor Učitelství pro 
1. stupeň ZŠ na Pedagogické 
fakultě Univerzity Palackého 
v  Olomouci a v letech 2016–
2020 obor Učitelství pro MŠ 
v rámci celoživotního studia 
taktéž při Pedagogické fakultě 
Univerzity Palackého v Olomouci. V letošním roce jsem 
účastnicí kvalifikačního online studia pro ředitele škol 
a školských zařízení.
Pracovní zkušenosti:
V ZŠ Jezernice působím jako pedagog od srpna roku 2018. 
Mé předchozí pracovní zkušenosti zahrnují pozice učitelky 

1. stupně ZŠ jak na málotřídní škole, tak i plně organizova-
né, dále pozice učitelky MŠ i asistenta pedagoga v MŠ. Cel-
ková délka mé pedagogické praxe čítá téměř 17 a půl roku. 
Osobní život:
Jsem původem rodačka z obce Šternberk na Olomoucku, 
žijící již 20 let v Hranicích. Jsem maminkou tří dospívají-
cích dívek ve věku 18, 16 a 13let. Ve volném čase ráda čtu, 
běhám a věnuji se seberozvoji. Absolvovala jsem mimo 
jiné i kurzy v oblasti interiérového designu a kosmetického 
poradenství, v dřívějších letech také kurz fitness instrukto-
ra a sportovního maséra. Zajímám se o zdravý životní styl 
a dlouhodobě pracuji na vědomém pozitivním nastavení 
mysli.
Koncepce rozvoje školy:
Mým cílem je vytvořit ze ZŠ a MŠ Jezernice spolupracující 
„komunitní školu”, která reaguje na potřeby místní komu-
nity a nebojí se otevřeně komunikovat. Vytvořit prostředí, 
kde bude vládnout příznivé klima a pozitivní přístup.
Dobrou školu však nelze vytvářet bez spokojených, kvali-
fikovaných a angažovaných zaměstnanců. Mojí snahou je 
vytvořit stabilní, fungující tým lidí a spolupracující peda-
gogický sbor.
„Šťastný národ, který má hojnost dobrých škol a dobrých knih.“

Jan Amos Komenský

Mým největším přáním tedy je, nechť je i ZŠ a MŠ Jezernice 
na seznamu dobrých škol a nese dobré jméno…

Mgr. Dana Sládečková

LOUČENÍ S ŘEDITELEM ZŠ A MŠ

Loučení s ředitelem ZŠ a MŠ Ing. Jaroslavem Mihalem a jmenování nové ředitelky Mgr. Dany Sládečkové. 
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ZÁPIS DO 1. TŘÍDY

Zápis do 1. třídy se konal ve dnech úterý 2. 4. 2024 a ve 
středu 3. 4. 2024. Letos se k zápisu dostavilo celkem 
11  dětí, tedy na naše poměry opravdu mnoho. Z tohoto 
celkového počtu je 9 dětí přijatých k základnímu vzdělá-
vání, u jednoho dítěte bylo rozhodnuto o odkladu školní 
docházky a jedna dívenka nakonec zvolila pro svou školní 
docházku jednu ze ZŠ v Lipníku nad Bečvou. 
Děti byly bystré, svoji připravenost nám ukázaly na několika 
stanovištích, kde jsme sledovali, jak se umí vyjadřovat, jest-
li dokáží pracovat podle pokynů a orientovat se v prostoru, 

jestli mají dostatečně rozvinuté matematické představy, jak 
moc již mají uvolněnou ruku a další. Tradičně využíváme 
v rámci motivační části zápisu kresbu postavy, opis textu, 
prostorové divadélko, početní úkoly u tabule s magnetickou 
sadou ovoce a zeleniny a vyprávění pohádky. Během celého 
zápisu jsme si povídali s dětmi a také s jejich rodiči. Moc se 
těšíme na další školní rok, protože se i letos zdá, že vznikne 
skvělá 1. třída. A myslíme si, že nebudeme lhát, když řekne-
me, že se děti do školy už také moc těší.

Dana Sládečková

ÚKLID ZAHRADY MŠ

Dne 10. dubna se společně děti ze základní školy a mateř-
ské školy setkaly na tradičním úklidu zahrady.
Naše škola se aktivně zapojuje do tohoto projektu každým 
rokem, kdy v rámci akce připravila program pro děti, který za-
jistily učitelky a asistentky. Byly nachystány hry na hřišti, kdy 
si měly děti možnost plně užít pohybu a radosti na čerstvém 
vzduchu. Ostatní jsme vyfasovali košťátka, lopatky, hrábě 
a pustili se do společného díla, aby nám zahrada zase rostla 
do krásy. A tak jste mohli spatřit místní maminky a tatínky 
při pletí chodníčků, záhonků s jahodami, úpravě pískoviště 
a spoustě dalšího. Jiní zase zametali domeček a byl i prostor 

se společně pobavit. Aby nám šla práce od ruky, pedago-
gický sbor nachystal malé občerstvení. Počasí moc nepřálo, 
bylo poměrně chladno, studené nápoje, pivo, limo tentokrát 
nebyly v kurzu, a tak přítomní nepohrdli horkým čajem pro 
zahřátí, podávala se teplá káva. Kdo měl chuť, zakousl se do 
chutného jablka nebo něčeho ze slaných pochutin. Jako kaž-
dý rok jsme si v závěru akce opekli výborné špekáčky.
Účast i přes nepřízeň počasí byla i letos poměrně hojná a za 
toto patří obrovský dík všem rodičům a dětem, kteří se na 
zvelebení školkové zahrady podíleli.

Helena Losová
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DEN ZEMĚ
V pátek 19. dubna jsme slavili svátek Den Země. V rámci 
tohoto svátku se žáci ze základní školy podíleli na úklidu 
své obce. Děti jsme vybavili potřebnými ochrannými po-
můckami, dostaly rukavice, pytle, rozdělily se po skupin-
kách a společně jsme vyrazili do ulic.
Všem šla práce od ruky, pustili se do úklidu opravdu 
s nadšením. Děti měly obrovskou radost, jak se jim pytle 
postupně plnily nejrozmanitějším obsahem, od papírků po 
jakýsi malý strojek neznámého původu.
Na závěr se celá úklidová četa i s místními úlovky na pa-
mátku vyfotila. Po téměř dvouhodinové aktivitě jsme se 
s chutí pustili do oběda.
Úklid obce se stal nejen vzdělávací aktivitou, ale i symbo-
lem prohlubování vzájemné spolupráce, kdy odměnou je 
zajištění příjemného prostředí, ve kterém se hezky žije. 

Zároveň to byla skvělá příležitost naučit děti odpovědnosti 
a péči o svou krajinu.

Helena Losová

DOPRAVNÍ HŘIŠTĚ

Na dopravní hřiště v Lipníku nad Bečvou jsme se s dětmi 
vypravili ve čtvrtek 16. května. Vyjeli jsme ráno autobusem 
a v osm hodin nás už na dopravním hřišti čekala paní in-
struktorka, která měla náš program na starosti. Děti si vy-
braly kola a koloběžky a už se šlo jezdit. Jako první dostaly 
instrukce a trénovaly dodržování pravidel silničního provo-
zu. Někteří z nich, i z nás učitelů, si pak hráli na policisty 

a hlídali dodržovaní pravidel provozu. Na závěr pak měli 
páťáci závěrečné jízdy, při nichž jim byly počítány chyby 
při nedodržení jízdních pravidel. Všichni obstáli, a dokonce 
dostali cyklistický řidičský průkaz s tím, že se nemusejí bát 
silničního provozu.

Mgr. Anna Fučíková
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ŠKOLA V PŘÍRODĚ

Na týdenní školu v přírodě jsme tentokrát vyrazili do krás-
ného Moravského Berouna. Areál, ve kterém jsme byli 
ubytovaní, se nacházel poblíž města. Tématem letošní 
školy v přírodě byl Harry Potter. Po příjezdu děti kouzelný 
klobouk rozdělil do kolejí a následně si každá kolej vyrobi-
la svou vlajku. Poté každý den usilovaly o získání relikvií, 
kterými byly kámen vzkříšení, kouzelný plášť a  bezová 
hůlka. Děti měly za úkol pomocí společných sil luštit šif-
ry k nalezení dalších nápověd, zdolat opičí dráhu a získat 
dračí vejce, poskládat puzzle znaku koleje, zazpívat pís-
ničku k uspání tříhlavého psa, nalézt správný klíč k  zámku 
a spoustu dalších úkolů. 

V úterý jsme se vydali na procházku do města na zmrz-
linu a poslat dopisy domů. Ve středu jsme šli opět na 
procházku, tentokrát na Křížový vrch. Čtvrteční den 
jsme zakončili skvělou diskotékou. V pátek proběh-
lo hodnocení celého týdne, děti dostaly různé od-
měny a diplomy. Byla vyhlášena kolej, která získala 
nejvíce bodů. Nastalo balení a  vyrazili jsme na cestu  
domů. 
Celý týden se nesl v přátelském duchu a moc jsme si ho 
užili.

Lenka Humplíková

BESEDA SE SPISOVATELEM 
Spisovatel Josef Beneš, autor dětské knižní série O Me-
ďanovi a Koumenovi, zavítal do naší školy v úterý 
23. dubna. 
Ta vypraví o dvou kamarádech, kterým se podaří sestavit 
stroj uzpůsobený k meziplanetárnímu cestování. Ti se tím-
to strojem pak dostávají na planetu „Pupkáčů“ a prožívají 
tam první ze svých mnohých dobrodružství. Kromě děje 
své knihy nás pak pan spisovatel provedl vydavatelským 
a výrobním procesem, kterým musí kniha projít, než spat-
ří pulty prodejen. Dětem se autorovo povídání moc líbilo 
a průběžně ho zahrnovaly svými dotazy, týkajícími se jak 
samotné knihy, tak i procesu před vydáním.
     

Mgr. Anna Fučíková
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ÚSPĚCHY ŽÁKŮ Z JEZERNICE V KULTURNÍ A SPORTOVNÍ ČINNOSTI  
VE ŠKOLNÍM ROCE 2023/2024 

Žáci 1. a 2. stupně ZŠ se zúčastnili celé řady soutěží, kde 
získali přední místa.

Pěvecká soutěž MORAVSKÁ BRÁNA
Osmnáctého dubna se v prostorách ZUŠ A. Dvořáka v Lipní-
ku nad Bečvou konala soutěžní přehlídka žáků základních 
uměleckých škol v sólovém a komorním zpěvu. Této pře-
hlídky se zúčastnilo na 60 žáků z celého okresu Přerov. Ce-
lou soutěž provázel pozitivní přístup a dobrá nálada, která 
pramenila z výborné organizace a z příjemného prostředí. 
Všichni soutěžící ZUŠ Lipník nad Bečvou si odnesli výbor-
ná ocenění. V 2. kategorii komorního zpěvu bylo uděleno 
stříbrné pásmo triu ve složení Barfus Dominik, Pročková 
Jana a Zábranský Jan.

Výtvarná soutěž Barevná pastelka
Do jubilejního 10. ročníku výtvarné soutěže Barevná pas-
telka se přihlásilo 83 talentovaných žáků ze ZŠ Sluníčko, 
ZŠ Osecká 315, SŠ a ZŠ Osecká 301, ZŠ Loučka, ZŠ Jezernice, 
Gymnázia Lipník a domácí ZŠ Hranická. Téma bylo inspiro-
váno významnou hudební událostí – Bedřich Smetana – 
200 let. Ve třídách vznikaly krásné kresby a malby, které 
hodnotila nezávislá porota. Výsledky byly vyhlášeny v aule 
ZŠ Hranická. V 1. kategorii si cenu poroty odnesl Vít Ma-
courek ze ZŠ Jezernice.

Žáci ZUŠ Lipník nad Bečvou uspěli v soutěžích
V tříletém cyklu se opakuje celostátní soutěž hudebního 
i výtvarného oboru. V ZUŠ Lipník nad Bečvou tento rok 
organizovali okresní kolo pro žáky smyčcového oddělení 
z Přerovska. Mladí houslisté, violisté a violoncellisté přijeli 
k soutěži z pěti ZUŠ ve středu 28. února. Z celkem 29 mla-
dých hudebníků z okresu postoupili 4 žáci ZUŠ Lipník 
nad Bečvou do krajského kola. To se konalo ve dnech 10. 

a 11. dubna v ZUŠ Iši Krejčího v Olomouci. V konkurenci 72 
soutěžících z 16 hudebních škol v kraji si čtyři mladí mu-
zikanti ze ZUŠ Lipník nad Bečvou vedli velmi dobře. Třetí 
místo ve čtvrté kategorii si krásnou hrou na housle zaslou-
žila Terezka Vilímcová.

V soutěži violoncellistů se ve čtvrté kategorii umístil na 
druhém místě Filip Bočán. V letošním roce se také usku-
tečnily soutěže ve hře na klavír. Školního kola se zúčastnilo 
42 žáků v sólovém klavíru a ve čtyřruční hře soutěžily 3 kla-
vírní dua. V sólové hře do okresního kola postoupil Lukáš 
Koryčánek, který pak postoupil do krajského kola, kde 
získal třetí místo.

Naši žáci uspěli také v oblasti sportu.
Lipenský oddíl sebeobrany vybojoval pět medailí 
v Jarním poháru bojovníků
První ročník Jarního poháru bojovníků organizoval oddíl 
Vatejitsu Vítkov. Turnaje se zúčastnilo 11 bojovníků oddílu 
Sebeobrana-JJ Lipník nad Bečvou. Oddíl z Lipníka nastoupil 
v části Sebeobrana, a to rovnou ve všech věkových kategori-
ích. Úkolem závodníků bylo předvést techniky obrany proti 
napadení, ať už se zbraní, či beze zbraně. Sebeobrana-JJ 
Lipník nad Bečvou se vyznačuje hlavně tím, že se zaměřuje 
na reálnou sebeobranu již u nejmenších dětí (šikana dětí, 
napadení dítěte, únos dítěte) a dále se s věkem přizpůsobu-
je reálným situacím, které mohou v životě nastat. Svěřen-
cům Lukáše Urbánka se podařilo získat celkem pět medailí, 
a to v celkové konkurenci 80 závodníků. V kategorii dětí do 
dvanácti let získal bronzovou medaili Filip Bočán.

Všem žákům gratulujeme, děkujeme za vzornou reprezen-
taci a přejeme mnoho úspěchů v příštích letech.

Antonín Jemelka

BÍLÁ, ČERVENÁ, MODRÁ – JAK ŠEL ČAS S ČESKOSLOVENSKOU VLAJKOU
Když někde zahlédnete povlávat chumel evropských 
státních vlajek, tu naši najdete na první dobrou. Je ne-
přehlédnutelná, protože mezi všemi těmi pruhy a kříži 

je jediná s klínem. Je tu s námi už 104 let, a přestože je 
stejná jako v době svého zrození, má za sebou dramatický 
příběh.
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Začalo to lvem na erbu
Na počátku české vlajky je bílá a červená. Nejsou to barvy, 
které by někdo jen tak vytáhl z klobouku. Původní česká 
bikolóra vychází z tradice královského vojenského praporu, 
používaného již od 16. století, který tvoří barvy z erbu Čes-
kého království. Tedy bílá symbolizující stříbrného českého 
lva a pod ním červená, vycházející z červeného pole štítu. 
Když je vyhlášena nezávislá a unitární Československá re-
publika, je jasné, že bude nový stát potřebovat vlajku.

1919 – Hvězdy a kalich
Přestože vlajka není prioritou, neznamená to, že se nic ne-
děje. Už koncem roku 1918 byla zřízena znaková komise 
tvořená politiky, odborníky i umělci, která na nových stát-
ních symbolech začne pracovat. Sejde se řada návrhů, mezi 
nimiž nechybí „americká“ vlajka se čtyřmi hvězdami symbo-
lizujícími Čechy, Moravu, Slezsko a Slovensko. Nechybí ani 
nápady odkazující na husitskou tradici zařazením kalichu.

1920 – Vyhraje to klín
Nakonec se vítězným stává návrh Josefa Kursy, který při-
chází s tehdy novátorským modrým klínem zasazeným 
mezi původní barvy. A malíř a grafik František Kysela 
navrhne elegantnější variantu, když původní Kursův klín, 
sahající do třetiny vlajky, protáhne až do její poloviny. Po-

slanci tuto variantu schválí 30. března 1920 a téhož dne 
v 18.45 hodin se stane oficiální vlajkou Československa.

1938 – Za vyvěšení vlajky smrt
Vlajka v nezměněné podobě vlaje nad Československem až 
do roku 1938. Po německé okupaci ji zakáže Karl Hermann 
Frank (1898–1946) z pozice protektora. Místo ní zavádějí 
okupanti novou protektorátní vlajku, kterou tvoří tři vo-
dorovné pruhy v pořadí bílá, červená a modrá. Musí být 
vyvěšována při slavnostních příležitostech a občané pro-
tektorátu jí musejí vzdávat čest. Vlastnictví původní vlajky 
je tvrdě trestáno, a pokud by si někdo troufnul původní 
vlajku vyvěsit, může za takovou provokaci schytat i kulku.

1945 – Vlajka, se kterou nic nehne
Po válce zavlaje vlajka, tehdy československá, opět v pů-
vodní podobě a nezmění ji žádná z budoucích politických, 
právních, společenských ani jiných změn. Přežije komuni-
stický puč v roce 1948, temné roky stalinismu, sovětskou 
invazi v srpnu 1968 i federalizaci Československa 1. ledna 
1969. Po zániku federativního Československa poslanci 
odhlasují, že vlajkou České republiky bude nadále vlajka se 
dvěma pruhy a modrým klínem. Pokud není bezvětří, vlaje 
nad námi dodnes.

Antonín Jemelka

NAŠE OBEC A MÁ GENERACE

Jmenuji se Karolína Milada Švébišová, je mi 17 let a v obci 
žiju od nepaměti. Skrze svou školu jsem dostala příležitost 
absolvovat praxi na našem obecním úřadě. Beru to jako 
skvělou zkušenost, která se mi bude hodit v mnoha ohle-
dech. Mohla jsem nahlédnout do samotného chodu obce.
Naši obec mám velice ráda. Je to místo, které si před-
stavím, když se mi řekne slovo domov. Věřím, že většina 
z mých vrstevníků zde prožila své dětství a má na něj jistě 
spousty krásných vzpomínek. Ať už díky mateřské školce 
a škole, nebo díky akcím, které se u nás v Jezernici konají. 
Nebo hřišti, na kterém jsme se jako malí scházeli a i do teď 
vlastně scházíme.
Tohle všechno mají na starosti naši zaměstnanci obce. 
Měli bychom si ale uvědomit, že nejen oni, ale i my sami 

jsme její součástí a mohli bychom také přispět v mnoha 
směrech. Došlo mi, že to, kde a jak žijeme, je záležitostí 
každého z nás a měli bychom si všichni navzájem vypo-
moct a snažit se zvelebit si to tu, co to jde. Právě já a mí 
vrstevníci jsme ti, co se budou podílet na budoucnu naší 
obce. Proto si myslím, že bychom se měli více zajímat o to, 
co se u nás děje. Jednou bych tady také chtěla vychovat své 
děti. V prostředí, které si můžeme vytvořit my sami. Stačí 
jen, když se budeme více zajímat a vzdělávat, popřípadě 
také přispět svými názory či poznatky, které, jistě vím, že 
i starší ocení. 
Na závěr bych chtěla poděkovat každému, kdo se podílí na 
vedení a zvelebování naší obce. Je to důležitá práce, bez 
které bychom se neobešli, i když to občas přehlížíme. 
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ŠIBŘINKY 16. 3. 2024
Blížil se příchod jara, venku vše krásně kvetlo a my jsme 
se po dni plném slunce mohli setkat na maškarním plese-
-šibřinkách.
Přípravy plesu probíhaly dlouhé týdny předem. Nakonec 
vše klaplo na jedničku.
Krátce po osmé hodině večerní zahájila ples taneční skupi-
na El Zaffa, která se svým světelným tancem sklidila velký 
potlesk. O něco později jsme si mohli užít ještě jednu svě-
telnou show těchto skvěle sladěných dam.
Jako téma letošního plesu jsme zvolili létání – do oblak 
a  ještě dál. Tak jsme mohli na tanečním parketu potkat 
letušky, letadla, piloty, ale i jiné masky: doktora, sestřičku, 
Jokera, lesní vílu a mnohé jiné nápadité masky. Vítězem 
soutěže o nejlepší masku se stal lovec Pampalini a jeho tro-
feje: zeba, žirafa, leopard, lev a liška. Na druhém místě se 
umístila posádka letadla s kapitánem, pilotem a letuškami. 
A třetí místo obsadila smrt s partnerem. Všechny masky jsou 
každoročně krásné a není lehké vybrat tu nejhezčí. Vážíme si 
toho, že na ples chodí kreativní lidé, kteří si ze sebe umí udě-
lat občas i legraci a přestrojit se do velice nápaditých masek.
Před půlnocí nás čekalo losování o hodnotné ceny. Výherci 
hlavní tomboly si tak mohli odnést fritézu, dárkové koše, tre-
zor nebo poukaz na tandemový let. Hlavní cena tomboly, well-
ness pobyt, byla velkým lákadlem a výherce si cenu jistě užije.

Celým večerem nás provázela hudební produkce DJ David 
Král, který splnil hudební přání spoustě z nás. Jako tradič-
ně připravil myslivecký spolek Mezihoří Jezernice vynikají-
cí zvěřinové speciality, na kterých jsme si mohli pochutnat.
Zisk z plesu je investován do vzdělávacích a kulturních po-
třeb dětí ze ZŠ a MŠ Jezernice.
Nezapomenutelný večer jako tento by nebyl možný bez 
finanční podpory našich skvělých sponzorů. Rádi bychom 
Vám všem velmi poděkovali za štědrost a podporu, které 
si vážíme.

Mgr. Kateřina Hejtmanová, místopředseda KRPŠ
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DIVADELNÍ SOUBOR VENTYL OPĚT V JEZERNICI 
V neděli 14. 4. 2024 se v Domě kultury a sportu usku-
tečnilo divadelní představení Divadla Ventyl s názvem 
„Ať žije Bouchon“. Jde o francouzskou frašku ze sou-
časnosti. Komedie pojednává o malém zapadlém měs-
tečku Bouchon uprostřed Francie. Z městečka odchází 
stále více obyvatel za lepším životem. Trojice hrdinů, 

starosta-podvodník, jeho bratr a nepříliš chytrá se-
kretářka, se snaží Bouchon pomocí podvodů a korupce 
zachránit.
Představení se konalo pod záštitou obce Jezernice a České-
ho červeného kříže.

Za ČČK Marie Rašková

SETKÁNÍ SENIORŮ 2024
Na letošní setkání seniorů k nám zavítala úspěšná plavky-
ně Dana Zbořilová, která jako druhá Češka v historii pře-
plavala kanál La Manche. Na plátno jsme pustili její film 
z tohoto velkého úspěchu a paní Zbořilová jej komentovala 
a potom odpovídala na různé dotazy. Celé povídání bylo 
velmi zajímavé. Po přednášce následovala přednáška pana 
Václava Pacáka, který v roce 2023 zavítal na gymnaestrádu 

do holandského Amsterodamu. A dokázal, že věk je pou-
ze číslo a že aktivně cvičit se dá v každém věku. Také moc 
pěkné. 
Zbytek odpoledne probíhal poklidně za doprovodu hudby 
Radka Kňury. Překvapením bylo vystoupení místního zpě-
váka Miloše Zatloukala. Nevěděli jsme o jeho talentu.
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KONCERT V KOSTELE

Dne 21. 4. 2024 se v kostele sv. Martina v Jezernici usku-
tečnil dlouho očekávaný velikonoční koncert nevšedního 
hudebního dechového tělesa La Capella. Jak již samotný 
plakátek ke koncertu napovídal, jednalo se o akční podí-
vanou. Vystoupení bylo vyústěním píle jak aranžerů otce 
Petra a Evči Zbončákové, kteří rozepsali noty pro všechny 
hráče a jejich nástroje, tak i samotných členů kapely, kte-
ří dali jednotlivým písním originální nádech. Na místě je 

říct, že se jim povedlo odvést skvělou práci, která potěšila 
nejedno ucho návštěvníka. Podupávání nohou do rytmu 
nebo broukání nápěvu bylo znát z každé lavice a všichni 
návštěvníci odcházeli s úsměvem na rtech.  
Díky hráčům za jejich chuť, čas, nasazení, krev a pot a také 
všem, kteří se zúčastnili a vytvořili krásnou a příjemnou 
atmosféru, která byla podtržena i něčím dobrým na zub.

Jiřina Hašová

PÁLENÍ ČARODĚJNIC

V úterý 30. 4. 2024 se slétly všechny malé i velké, mladé 
i dříve narozené čarodějnice na pravidelný slet, který byl 
již poněkolikáté z provozních důvodů přeložen z Petrových 
kamenů na hřišťátko v Jezernici.
Organizátoři připravili bohatý program pro malé čaroděj-
nice i malé čaroděje. Jednalo se o mnoho vědomostních, 
poznávacích a motorických aktivit, které připravila paní 
Zemánková spolu s paní Pořízkovou za přispění několika 
dívek.
Bylo připraveno stylové občerstvení – buřty k opékání nad 
ohněm a další pochutiny.
Celá akce probíhala souběžně s fotbálkem ve všech kate-
goriích.
Zázemí, občerstvení a servis zajistili jako vždy malí fotba-
listé.

Laďa Pacák
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TOMÍK NA CESTÁCH

5. května do našeho kulturního domu zavítal známý cesto-
val Tomáš Vejmola, který se bláznivě zamiloval do vozítka 
TUKTUK, které v Thajsku slouží jako taxíky, a rozhodl se pro 
něj zajet. 

Po vlastní ose dojel z Thajska až na Moravu. Cestu plnou 
dobrodružství s nadšením a vtipem odvyprávěl místním 
posluchačům. Dlouho jsme se takto nezasmáli.

VÝLET DO LONDÝNA
Ve dnech 2.–6.5.2024 se některé děti z naší vesnice, které 
studují na Základní škole Hranická v Lipníku nad Bečvou, 
zúčastnily poznávacího zájezdu do Londýna. Ubytová-
ní měly zařízené v rodinách. Při té příležitosti měl každý 
z účastníků zájezdu do rodiny přivézt nějaký typický před-
mět, který by vystihoval, odkud pochází nebo co je typické 
pro jeho kraj (Krteček, Kofola atd.). Já jsem proto poprosila 
pana starostu, jestli by nevěnoval Vodníčka Jezerníčka, 
a  ten s jeho věnováním souhlasil. „Touto cestou bych mu 
chtěla moc poděkovat, dárek měl totiž úspěch.“
Děti jsme odvezly do Lipníka ke škole, odkud autobusem 
vyrazily. Cesta trvala cca 24 hodin. Cestovaly přes Němec-
ko, Francii a Belgii. Tam se nalodily na trajekt a vyrazily 

do cílové destinace Londýn. Jak je pro tuto zemi typické, 
počasí nezklamalo. Uvítal je déšť a silný vítr.
Během pobytu navštívily nejznámější památky a největší 
ruské kolo LONDON EYE, odkud měly krásný výhled na celé 
město. Poslední den zakončily plavbou lodí po Temži.
Myslím, že pro děti to byla obrovská zkušenost.
Vyzkoušely si, jak se žije v jiných rodinách, poznaly jinou 
kulturu atd.
Unavení a plní zážitků se vrátily v pořádku domů.
Velký DÍK patří i p. učitelkám ze ZŠ Hranická, které se o naše 
děti celou dobu pobytu staraly a dohlížely, aby se jim nic 
nestalo.

J. Dohnalová
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ZAHOŘENÍ SKLEPA RODINNÉHO DOMU Č. P. 212
V pátek 10. května se v obci rozezněla siréna a jednotky hasičů z Lipníka n. B., Přerova a Jezernice zasahovaly u zahoření 
sklepních prostor.
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130. VÝROČÍ ZALOŽENÍ SDH V JEZERNICI
Letos místní sbor dobrovolných hasičů oslavil své 130. vý-
ročí od založení. 1. 6. si pro nás místní hasiči připravili od-
polední akci s nabitým programem. I přes rozpačité počasí 
se dařilo program plnit. Celá akce začala projevem starosty 
sboru Radka Rašky. Poté následovaly ukázky hasičského 
záchranného sboru ČR. Soutěž TOPHASIČ zachránily hlavně 
děti, protože odvážlivců z řad dospělých ubývá. I tak se jich 
ale pár našlo a soutěž vyhrál Pavel Fišárek. Následovaly 

soutěže dětí. Dětského útoku se zúčastnily týmy z Jezer-
nice, Podhoří a Velké. Jako překvapení pro děti bylo připra-
veno hašení papírových domů, kdy si děti musely poradit 
s organizací, natažením hadic a uhašením požáru. S tímto 
úkolem si všechny týmy poradily a my se nemusíme bát 
o budoucnost sboru. Požární útok vyhrál tým z Velké, Je-
zernice se umístila druhá a Podhoří třetí. Od 18:00 hrála 
skupina Grifis. Ve 20:00 šla k zemi májka.
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NOC KOSTELŮ

Na Noci kostelů v Jezernici, která proběhla dne 7. 6. 2024, 
byla možnost prohlédnout si kostel a jeho liturgické skvos-
ty, zasoutěžit si, ochutnat mešní víno, poslechnout si hud-
bu v podání naší mladé varhanice Jolanky a také decho-
vého seskupení La Capella, které nás poté provázelo celý 
večer. Kapela hrála k tanci i k poslechu. Dále následovalo 
promítání, kde jsme si mohli osvěžit znalosti ohledně čes-
ké světice svaté Anežky České a svatých Cyrila a Metoděje. 

Dozvěděli jsme se, jak se naši slovanští věrozvěstové do-
stali až k nám, na Velkou Moravu. Na Noci kostelů nechy-
běla skvělá atmosféra ani pěkné počasí. Moc děkujeme za 
přichystání programu i za účast. Na závěr bych dodala, že 
díky Noci kostelů se obec Jezernice dostala do povědomí 
až na Slovensko, jelikož nejvzdálenější návštěvník byl až 
z Trenčína.

Jiřina Hašová

DĚTSKÝ DEN 15. 6. 2024

Počasí nám u příležitosti konání tradičního dětského dne 
velice přálo. Sluníčko svítilo celý den.
Přípravy probíhaly již od rána a od 14. hodiny jsme mohli 
vítat ve sportovním areálu první návštěvníky. Děti se moh-
ly zúčastnit stezky, která se letos nesla ve stylu Noemovy 
archy. Na každém stanovišti plnily děti úkoly, které se 
týkaly zvířátek, ať už domácích, nebo exotických. Děti po-
jmenovaly zvířecí rodinku, roztřídily rybky do moře nebo 
do rybníka či řeky. Zúčastnily se lekce angličtiny a  po-
jmenovaly zvířátka anglicky. Také určovaly zvířátka podle 
barvy srsti nebo otisku stopy. Pořádným oříškem bylo 
skládání puzzle, ale nakonec to všichni zúčastnění zvládli 
výborně. Součástí stezky byla i projížďka na koních a na 

závěr si mohly děti zastřílet u myslivců z pušky. Děti se na 
stezce taky zapojily do ekologického stanoviště, kde třídily 
odpad, aby naše planeta zůstala stále zdravá pro všechna 
zvířata, která máme rádi, a taky pro nás.
Dětský den byl jako každý rok plný zábavy. A proto na děti 
po stezce čekaly skákací hrady a skluzavky, bumperball 
a malování na obličej. Na závěr připravili hasiči dětem opět 
pěnu, která udělala největší radost.
Děkujeme za vynikající práci všem spoluorganizátorům 
a  taky sponzorům. Vážíme si všech, kteří přiložili ruku 
k dílu. Budeme se těšit na další akce konané v příštím škol-
ním roce.

Mgr. Kateřina Hejtmanová
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PŘIPRAVOVANÉ AKCE ROKU 2024 
 26.–28. 7. 2024 Táboření s hasiči – u Bečvy
 31. 8. 2024 Ukončení prázdnin – sportovní areál
 7. 9. 2024 Nohejbalový turnaj – sportovní areál
     26. 10. 2024 Cimbálovka – DKS
       1. 12. 2024 Vánoční výstava – DKS
      7. 12. 2024 Turnaj ve stolním tenise – DKS



31SPORT Jezeráček  2/2024

VELIKONOČNÍ VOLEJBALOVÝ TURNAJ
Tradiční Velikonoční turnaj ve volejbale se konal dne 
13. 4. 2024. Přihlásilo se 6 smíšených týmů, z toho jeden 
celek domácí a čtyři z blízkého okolí. 
Průběh turnaje byl velmi napínavý a vyrovnaný až do po-
sledního zápasu, který rozhodl o vítězství domácího týmu 
ve složení Andrea Lollková, Tereza Sotolářová, Aleš Raška 
a Martin Novák. 
Celý tým volejbalistů děkuje za sponzorské dary věnované 
obcí Jezernice a firmou Wienerberger Jezernice. 
Všem hráčům děkujeme za předvedené výkony, fanouš-
kům za účast a těšíme se na brzké setkání na příštím tur-
naji.

Za volejbalový oddíl Martin Novák

TURNAJ VE STOLNÍM TENISE

Dne 20. 4. 2024 se konal turnaj ve stolním tenise O pohár 
starosty obce Jezernice. Turnaje se zúčastnilo celkem 43 
soutěžících, z toho 6 dětí do 15 let, 10 neregistrovaných 
žen, 11 neregistrovaných mužů, 1 registrovaná žena 
a 15 registrovaných mužů.
Byl to jeden z dalších pěkných turnajů a s poměrně hojnou 
účastí hráčů se povedl. K vidění bylo několik krásných a vy-
pjatých zápasů, ale ten poslední finálový u registrovaných 

mužů byl opravdu krásný. Finále si zahrála jediná žena, 
která se utkala s muži a zaslouženě, ale těsně vyhrála celý 
turnaj. Moc jsem si to přál. Musím za sebe říct, že uspořá-
dat takový turnaj dá pěkně zabrat. Ať sehnat ceny, nebo 
nachystat jídlo pro tolik soutěžících, je práce na několik 
dní. Také rozhodčí nemá jednoduché ukočírovat takový 
turnaj. Za to rozhodčím a všem, kteří se podíleli na pořádá-
ní nebo na obsluze za barem, patří velký dík. 
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Konečné výsledky turnaje:
Děti do 15 let: 1. Motyka Matouš 2. Pospíšil Eliáš 3. Buszinsky Adam
Neregistrované ženy: 1. Rajčanová Zdenka 2. Gadasová Eva 3. Kasparová Kateřina
Neregistrovaní muži: 1. Haluška Bruno 2. Halmažna Ivan 3. Štábl Jaroslav
Registrované ženy: 1. Králová Lucie
Registrovaní muži: 1. Králová Lucie 2. Hostášek Aleš 3. Grygar Lukáš

Jak vidíte, tak celý turnaj ovládla Lucka Králová. Přeji jí hodně dalších úspěchů ve stolním tenise a v osobním životě. Těším 
se na další turnaj s ní. Na závěr chci poděkovat sponzorům za dary a obci za zázemí v DKS. Další turnaj se koná 7. 12. 2024, 
na který Vás osobně zvu.

Míša Zapletal, předseda stolního tenisu

OKRSKOVÉ KOLO HASIČSKÉHO SPORTU
V sobotu 11. května se družstvo SDH Jezernice zúčastni-
lo okrskového kola v požárním sportu. Soutěž se konala 
v Lipníku nad Bečvou na fotbalovém hřišti. Na rozdíl od 
některých družstev z okrsku jsme družstvo složili v plném 
počtu a nemuseli jsme si zapůjčovat náhradníka z jiného 
družstva. SDH Nové Dvory už družstvo nesloužilo vůbec. 
Družstvo SDH Lipník nad Bečvou bylo složeno z dorosten-
ců a bylo vidět, že práce s mladými hasiči se jim vyplácí 
a daří se jim vychovávat mladé hasiče. Zaslouženě si od-
nesli pohár za 1. místo. SDH Podhoří naopak přivezlo velmi 

zkušené družstvo a dlouhá léta zkušeností přinesla celkové 
2. místo. Na 3. místě se umístilo družstvo SDH Bohuslávky. 
Naše družstvo ve složení Pavel a Kuba Fišárkovi, Kuba Roz-
sýpal, Dan Záboj, Richard Remeš a Radek Raška předvedlo 
vyrovnané výkony při běhu na 100 m přes překážky, ale 
bohužel se nám nevydařil požární útok. Vypadlá hadice 
C z  rozdělovače nás stála cenný čas, a tak jsme nakonec 
obsadili 4.  místo. Na 5. místě se umístilo družstvo SDH 
Loučka.

Radek Raška
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SPORTOVNÍ HRY DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ MORAVSKÁ BRÁNA
Možná jste zaregistrovali, že mikroregion Lipensko už  
neexistuje a vznikl větší svazek obcí, který sčítá 33 obcí. 
Takže místo 18. ročníku sportovních her mikroregionu 
Lipensko jsme letos v Jezernici uspořádali 1. ročník spor-
tovních her DSO MORAVSKÁ BRÁNA. Pozvání na tyto hry 
dostalo všech 33 obcí. Celá soutěž se nesla ve starém 
duchu a z nově příchozích se zúčastnili pouze sportovci 

z Tučína. Počasí vyšlo na výbornou. Hodnotily se jednot-
livé disciplíny a celkově i nejúspěšnější obec. Tou se stala 
Jezernice. 
Jezernice obsadila 1. místo v turnaji nohejbalistů, 2. místo 
ve stolním tenise, 4. místa ve volejbale a malé kopané. Dě-
kuji za reprezentaci obce.

Z.P.

STOLNÍ TENIS
1.Hlinsko 
2. Jezernice
3. Loučka
4. Hlinsko
5.–6. Dolní Újezd
5.–6. Veselíčko
7. Osek
8. Podhoří
9. Lhota
10. Tučín

NOHEJBAL
1. Jezernice
2. Skoky
3. Osek n. B.
4. Tučín
5. Veselíčko
6. Týn n. B.
7. Familie
8. Oldřichov
9. Bohuslávky

MALÁ KOPANÁ
1. Tučín
2. Lipník n. B.
3. Veselíčko
4. Jezernice

VOLEJBAL
1. Lipník n. B.
2. Podhoří
3. Osek n. B.
4. Jezernice
5. Tučín

CELKOVÉ POŘADÍ OBCÍ
1. Jezernice 
2. Lipník n. B. 
3. Tučín 
4. Veselíčko
4. Osek n. B.
6.Dolní Újezd
7. Hlinsko
8. Týn n. B. 
9. Oldřichov
10. Lhota
10. Bohuslávky

VÝSLEDKOVÁ LISTINA:
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OPEN NOHEJBALOVÝ TURNAJ TROJIC

Dne 8. 6. 2024 se konal open nohejbalový turnaj trojic 
O pohár předsedy sokolu obce Jezernice. Zúčastnilo se 
9 týmů a hrál se systém všichni proti všem. Počasí nám 
letos vyšlo nádherně a bylo na co koukat. Turnaj byl 
open, to znamená, že se mohli přihlásit i registrovaní 
hráči. Tři týmy z Přerova konkurovaly na prvním, druhém 
a čtvrtém místě. Na třetím místě se umístil tým Skoky, 
který se každoročně umístí na bedně vítězů. Druhé místo 
zaujal tým z Přerova pod vedením nejstaršího hráče tur-
naje Pavla Janka, který ve svých 65 letech ukázal dlou-
holeté zkušenosti. Na první pozici se bezkonkurenčně 
umístil tým z Přerova po souhře bratrů Lollkových a na-
daného smečaře Petra Chomouckého. Letos bylo týmů 
méně než obvykle, ale o to víc jsme si užili hru, kdy si 
všichni zahráli proti sobě. I amatérské týmy z Hrabůvky 
a Bohuslávek, které ve složení mladých hráčů předvedly 

chvályhodný výkon. Těšíme se na budoucí turnaje a chce-
me vás pozvat na amatérský turnaj trojic, který se bude 
konat 7. 9. 2024.

Lollek Viktor
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FOTBALOVÁ PŘÍPRAVKA MALÉ KOPANÉ
Zdravíme všechny příznivce kopané v naší obci a zvláště 
ty, kteří mají podíl na tom, že máme zřízen oddíl přípravky 
v malé kopané – starší žáci.
Koncem loňského roku se podařilo oddíl rozběhnout pod 
vedením pana Rašky a pana Neráda. V únoru se dostavil na 
trénink p. Kroča z Hranic, který nám dodal potřebné informace 
týkající se registrace hráčů a organizování turnajů a zodpově-

děl případné dotazy rodičů. Hráči nastupují v dresech cihelna  
Wienerberger a DEK Staviva. Potisk zajistila firma Grapp Hranice. 
Odměnou je snaha a přístup hráčů, děkujeme za reprezentaci 
naší obce. Přivítáme rádi mladé lidi, kteří by pomohli s tréninky.
Poděkování patří rodičům a skupině zapálených lidí, kteří 
pracují pro přípravku.

Vlček Dobroslav
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Pořadí Tým Z V R P Skóre B +/–

1. FC Dukla Hranice 18 12 3 3 85:21 42 12

2. SC Stará Ves 18 12 2 4 52:41 39 6

3. SK Sokol Lobodice 18 12 1 5 79:33 38 11

4. Sokol Křenovice 18 11 1 6 63:36 34 4

5. Sokol Černotín 18 9 1 8 68:43 28 –2

6. TJ Sokol Tovačov B 18 9 0 9 53:54 27 0

7. TJ Sokol Polkovice 18 6 3 9 33:43 23 –7

8. TJ Sokol Jezernice 18 6 1 11 28:48 19 –8

9. TJ Sokol Soběchleby 18 3 2 13 29:75 11 –19

10. TJ Union Lověšice B 18 3 0 15 23:119 9 –18

Z ČINNOSTI FOTBALOVÉHO ODDÍLU
Zdravím všechny fanoušky našeho klubu. 
Jen krátké shrnutí jarní sezony, která se nám, dá se říct, až na 
pár klopýtnutí velmi podařila. Získali jsme 13 bodů. Všech-
ny reporty ze zápasů jsem postupně dával na facebook i na 
naše internetové stránky: https://jezernice-fotbal.estranky.
cz/. Takže nemá cenu zde všechno psát znovu. Shrnu jen vý-
sledky zápasů. První zápas nás Křenovice přejely 6:1, k tomu 
není co dodat. Druhý zápas s Duklou velice těžký a pro nás jen 
bod po promarněných penaltách, kdy jsme měli 5x výhodu 
vstřeleného gólu. Ale z druhé strany, s mistrem soutěže uhrát 
bod je pro nás výborný výsledek. Třetí zápas jsme si doma 
poradili s Tovačovem 3:0. Ve čtvrtém nás sice Stará Ves po-
razila, ale zčásti jsme si za to mohli sami, v druhém poločase 
jsme jim dali více prostoru a oni toho dokázali využít. Pátý 
zápas doma s Lověšicemi jsme si mysleli, že se hosté porazí 

sami, nakonec vydřená výhra 2:1. Šestý zápas s Černotínem 
vyrovnaný, soupeř měl více štěstí a zápas byl mírně ovlivněn 
spornými výroky rozhodčího. Sedmý zápas vydřená výhra 
s Polkovicemi 3:2. Osmý zápas opět velmi těžký zápas a první 
a poslední výhra venku v Soběchlebích 1:0. Poslední zápas 
doma s Lobodicemi bohužel nedopadl podle našich před-
stav, prohráli jsme 6:1. Nutno dodat, že naprosto zaslouženě.
Všem hráčům a funkcionářům děkuji za celou sezonu. Za 
práci pro klub a obec. Přeji všem, ať si odpočinou a připraví 
se na novou sezonu.
Ještě bych rád poděkoval Zdenku Dohnalovi, který se začal 
starat o trávník a sečení a s tím spojenou údržbu traktoru.
V nové sezoně máme v plánu se pokusit uhrát ještě lepší 
výsledky než doposud. Probíhají jednání s několika posila-
mi, ale nebudu předbíhat, vše je v začátcích.

Děkuji všem fandům a těším se na novou sezonu.
Jan Vika, sekretář TJ Sokol Jezernice

Statistika vstřelených branek:
Šimeček David 7 gólů
Kulhánek Daniel 5 gólů
Hrbáček Pavel 3 góly

Matula Adam 3 góly
Richter Michal 2 góly
Chytil Stanislav 2 góly

Špalda Jiří  2 góly
Hruška Dominik 1 gól
Záblocký Jaroslav 1 gól


